
Lubuska Okręgowa Rada Izby Architektów RP

Protokół z 3 (17 – wg kolejności w VI kadencji) posiedzenia Lubuskiej Rady Izby Architektów w Gorzowie Wlkp.

w dniu 27.07.2023 r. VI kadencja

1. Otwarcie posiedzenia godz.17.17 – Przewodniczący – Leszek Horodyski.

Sprawdzenie listy obecności, na posiedzeniu obecni byli:

      Członkowie Lubuskiej Okręgowej Rady:

- Leszek Horodyski

                - Jerzy Gołębiowski

                - Agata Stępińska- Kaczmarczyk 

- Wiesława Klim

- Marek Konikowski

- Tomasz Klimek

(Członkowie nieobecni: Jan Augustynowicz)

oraz

- Paweł Kochański - Delegat na Zjazd Krajowy 

- Leon Szapowałow – Wiceprzewodniczący Okręgowej Komisji Kwalifikacyjnej

- Tadeusz Spasiński – Okręgowy Rzecznik Odpowiedzialności Zawodowej 

- Aleksandra Winter - Pracownik biura w Gorzowie Wlkp.

- Grzegorz Łukasiewicz -  Pracownik biura w Zielonej Górze

Przewodniczący potwierdził uzyskanie quorum.

Przewodniczący poinformował zgromadzonych o śmierci kol. architekta Andrzeja Thela 

W związku z zaistniałą sytuacją Rada LUOIA RP uzgodniła, że w sytuacji śmierci członka 
Lubuskiej Okręgowej Izby Architektów RP nadal będzie kontynuowana tradycja umieszczania kondolencji
na stronie internetowej oraz w Gazecie Lubuskiej łącznie z zakupem wieńca kondolencyjnego.

2. Przyjęcie porządku obrad:

Kol. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia Lubuskiej Rady Izby Architektów RP.

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad:

Za- 6 os., Przeciw - 0 os., Wstrzymanych- 0 os.

Uchwała została podjęta.

3.             Treść protokołu 02 posiedzenia z dnia 14.06.23r. przeczytała  kol.  Agata Stępińska-Kaczmarczyk.

3.1.          Uwagi do protokołu: brak uwag.

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z 02 posiedzenia Lubuskiej Okręgowej Rady Izby 
Architektów RP.

Za- 6 os., Przeciw – 0  os., Wstrzymanych –  0 os.



Uchwała została podjęta.

4.             Sprawy osobowe

4.1. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pana Piotra Bielskiego:

   Za- 6 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.    - Uchwała została p  odjęta  

4.2. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pani Agaty Boruszewskiej:

   Za- 6 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została p  odjęta  

4.3. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pana Macieja Górniaka:

   Za- 6 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została p  odjęta  

4.4. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pani Magdaleny Rybskiej:

   Za- 6 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została p  odjęta  

4.5. Omówienie spraw związanych z płatnościami członkowskimi – Rada wspólnie z pracownikami biur 
LUOIA RP uzgodniła,  że osoby kierujące wnioski i zapytania w sprawie płatności telefonicznie mają być 
informowani o konieczności formułowania zapytań w formie mailowej i przesłania na adres biura LUOIA 
RP.

Spotkanie opuszcza - Tadeusz Spasiński – Okręgowy Rzecznik Odpowiedzialności Zawodowej 

5.    Sprawy bieżące:

 Podczas posiedzenia zostały omówione sprawy dot. sprzętu będącego własnością Lubuskiej Okręgowej 
Izby Architektów RP:

Przewodniczący Leszek Horodyski przekazał zgromadzonym, że  kol. Iwona Zienkiewicz-Kołpowska 
protokolarnie dokonała zwrotu sprzętu należącego do Lubuskiej Okręgowej Izby Architektów RP, który 
był w jej posiadaniu ze względu na pełnioną wcześniej funkcję Przewodniczącej LUOIA RP.

Przewodniczący przekazał zgromadzonym informację, że sprawa związana z wykupem przez Andrzeja 
Liznera sprzętu komputerowego należącego do LUOIA RP na podstawie faktury którą sam wystawił na 
własną działalność gospodarczą oraz na podstawie własnej kalkulacji została przekazana odpowiednim 
organom ścigania 25.07.23r.

Przewodniczący poinformował iż  Lubuska Okręgowa Izba Architektów udostępniła na wniosek 
kol.Andrzeja Liznera Informacje Publiczne  dot. LUOIA RP.

  kol. Jerzy Gołębiowski , Zastępca Przewodniczącego Rady Lubuskiej Okręgowej Izby Architektów RP 
złożył wniosek formalny w sprawie przekazania sprzętu komputerowego  zwróconego przez kol. Iwonę 
Zienkiewicz-Kołpowską obecnemu Przewodniczącemu - Leszkowi Horodyskiemu

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały o przekazaniu sprzętu komputerowego 
LUOIA RP Przewodniczącemu LUOIA RP Leszkowi Horodyskiemu na czas pełnionej 
funkcji:

Za- 5 os, Przeciw - 0 os., Wstrzymanych –  1 os.

Uchwała została podjęta.

 Omówienie spraw związanych ze Zjazdem Krajowym – Kol. Leszek Horodyski oraz kol. Paweł Kochański, 
delegaci na Zjazd Krajowy, przedstawili przebieg Krajowego Zjazdu Architektów RP , który odbył się dn. 
23.06.23r. (uwaga protokolanta: Wszystkie Uchwały podjęte przez Krajowy Zjazd dostępne są na stronie
internetowej Izby Architektów RP)



 Omówienie spraw związanych z najmem lokalu w Gorzowie Wlkp.:

Przewodniczący wskazał konieczność zwrócenia się do Zarządcy Budynku przy ul. Targowej w Gorzowie 
Wlkp. , w którym obecnie znajduje się biuro LUOIA RP , z wnioskiem o obniżenie kosztów najmu do 
czasu znalezienia tańszego biura LUOIA RP w Gorzowie Wlkp.

 Strona facebook- Rada LUOIA RP podjęła decyzję o braku konieczności prowadzenia profilu na stronie fb
Lubuskei Okręgowej Izby ARchitektów ze względu na prowadzenie strony internetowej na której 
znajdują się wszystkie aktualne informacje i do której każdy członek LUOIA RP ma dostęp.

 Kol. Jerzy Gołębiowski podzielił się  informacjami na temat  formy zgłaszania uwag do propozycji zmian 
ustawy.

 Podczas Posiedzenia kol. Paweł Kochański poinformował zgromadzonych o efektach końcowych pracy 
Zespołu ds polityki finansowej, przekazanych delegatom podczas Krajowego Zjazdu Izby Architektów RP 
W związku z brakiem dokładnych informacji na temat dalszej pracy Zespołu ds. Polityki finansowej Rada 
LUOIA RP podjęła decyzję o przekazaniu dalszej rekomendacji dla kol. Pawła Kochańskiego do pracy w 
ww. zespole.

Głosowanie w sprawie rekomendacji dla kol. Pawła Kochańskiego  do pracy w Zespole ds. polityki 
finansowej:

   Za- 6 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została p  odjęta  

 Podczas Posiedzenia omówiona została przez Skarbnika LUOIA RP kol. Wiesławę Klim realizacja 
budżetu na I półrocze 2023r. 

 Podczas Posiedzenia omówiona została kwestia organizacji szkoleń przez Lubuską Okręgową 
Izbę Architektów RP.

6.     Sprawy wniesione.

6.1. Podczas Posiedzenia Prezes SARP o.Zielona Góra złożył wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 
zmian w umowie współpracy pomiędzy SARP o.Zielona Góra i Lubuską Okręgową Izbą Architektów RP w 
zakresie zwiększenia kosztów użytkowania przez Lubuską Okręgową Izbę Architektów RP lokalu, którego 
Zarządcą jest SARP o.Zielona Góra, mieszczącego się przy ul. Stefana Batorego 16/10 w Zielonej Górze na 
potrzeby prowadzenia biura LUOIA RP do wysokości 2200zł brutto miesięcznie( ze względu na wysokie koszty 
utrzymania lokalu)

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały :

                 Za- 6  os, Przeciw - 0   os., Wstrzymanych –  0  os.

                                 Uchwała została przyjęta.

6.2. Podczas Posiedzenia Prezes SARP o.Zielona Góra kol. Jezry Gołębiowski przekazał Informację na temat 
przebiegu szkolenia WinnaArchitektura oraz planu wydarzeń z tym związanych.

Uzgodniono, iż w związku z wnioskiem o uhonorowanie srebrną odznaką poszczególnych członków LUOIA RP, 
uroczystego wręczenia honorowych odznaczeń należy dokonać podczas cyklicznego spotkania 
WinnaArchitektura, ze względu na uroczysty charakter spotkania.

Zamknięcie posiedzenia 20:42, termin następnego posiedzenia będzie ustalony w późniejszym terminie.

Protokół sporządzili:

 Kol. Agata Stępińska- Kaczmarczyk -


